
PROTOKÓŁ NR 96/2007 

z nadzwyczajnego posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 29 marca 2007 r . 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 8:30. 

Obecność: 
Posiedzenie Komisja odbyła w 7osobowym składzie, wg załączonej  listy obecności, 
która  stanowi  załącznik  nr  1  do  protokołu,  czyli  było  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 

Posiedzeniu pr zewodniczył radny Piotr  Gier szewski 
Zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

1.  Zaopiniowanie projektów uchwał: 
 w sprawie nadania imienia „Mariusza Zaruskiego” Gimnazjum Nr 27 w Gdańsku 
przy ul. Gojawiczyńskiej 10, druk nr  181. 
  w sprawie nadania imienia „Hanzy” Gimnazjum Nr 20 w Gdańsku przy ul. 
Zgody 11/6, dr uk nr  179. 

Porządek przyjęto jednogłośnie – 5 głosami za 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Uchwała  była  już  przez  Państwa  głosowana  natomiast  była  zdjęta  bo  pojawiła  się 
wątpliwość  dlaczego  przy  imieniu  nie  ma  dodanego  stopnia  generała.  Dlatego 
zdecydowano  się  na  taką  formę,  gdyż  szkoła  podstawowa,  która  jest w  tym  zespole 
również jest im. Mariusza Zaruskiego. W związku z tym nie może być jedna imienia 
Mariusza  a  druga  generała.  Chodzi  też  o  to,  że  Mariusz  Zaruski  był  nie  tylko 
generałem ale także harcmistrzem, poetą, działaczem. Nie chciano ograniczać go tylko 
do roli generała dlatego jest tylko samo imię. 

Przystąpiono do głosowania. 

Ustalenia Komisji: 
Komisja  4  głosami  za  przy  jednym  wstrzymującym  się  –  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Następnie rozpatrywano projekt uchwały druk nr 179



Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji 
Gimnazjum  nr  20  wystąpiło  z  prośbą  o  nadanie  imienia  Hanzy.  W  maju  będą 
obchodzone  dni  Hanzy  i  szkoła  chce  połączyć  to  z  uroczystością  nadania  imienia. 
Szkoła  chce  być  na  terenie  miasta  głównym  ośrodkiem  obchodów  dni  Hanzy  i 
kontynuacji corocznych imprez z tym związanych. 

Przystąpiono do głosowania. 

Ustalenia Komisji: 
Komisja jednogłośnie 5 głosami za  – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący 
Komisji Edukacji 

Piotr  Gierszewski 
Protokołowała 
Monika Konwerska


